SHOPS IN LONDON

Учитель английского языка МБОУ «Средняя общеобразовательная школа № 27 имени А.А. Дейнеки» Радомская Галина Леонидовна

SHOPS IN LONDON







Harrods - самый знаменитый магазин не только в Англии, но и в мире, был открыт в 1849 году, сейчас в нем 7 этажей и 330 магазинов с одеждой, обувью.



Harrods - the most famous store not only in England but also in the world, was opened in 1849, now it has 7 floors and 330 stores with clothes, shoes.

Selfridges - один из

самых интересных универмагов и оживленных магазинов города. Самые престижные марки женской, мужской и детской одежды, ювелирные изделия, мебель, предметы интерьера, а также спа-салоны и рестораны.

Selfridges is a no less original department store with an interesting history, not the

department store with an interesting history, not the most democratic, but one of the city's most interesting and lively shops. Its founder's slogan was "Shopping should be a pleasure," and this rule is followed in Selfridges to this day. Frequently updated shop windows attract large crowds, the most prestigious brands of women, men and children's clothing, jewelry, furniture, home decoration, as well as spas and restaurants.





HamleyS - The world's most famous toy store, opened in 1790 by William Hamley. Six floors filled with everything a child needs to be happy attract five million visitors a year. Hamliz is the official supplier of the English royal court.





Hamleys - Самый

знаменитый в мире магазин игрушек, открыт в 1790 году Уильямом Хэмли. Шесть этажей, заполненных всем, что необходимо ребенку для счастья, привлекают пять миллионов посетителей в год. Хэмлиз является официальным поставщиком английского королевского

Harvey Nichols - это Harrods

для молодых, люксовые бренды, большой выбор одежды, мужской и женской, модных аксессуаров. Все ультра-хип, что есть в лондонской моде, вы найдете в Харви Николз.



Harvey Nichols is

Harrods for young, luxury brands, a large selection of clothing, male and female, fashion accessories. All the ultra-hip that is in London fashion, you will find in Harvey Nichols.



TopShop на Oxford Circus, самый большой модный магазин Лондона.

TopShop at Oxford Circus, London's largest fashion store



Greenwich Market

Крытый рынок основан в 1737 году. Единственный в Лондоне, расположенный на территории объекта Всемирного наследия.

The **Greenwich Market** was founded in 1737. The only one in London located on the territory of the World Heritage Site.



